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Kommunledningskontoret 
 

  
Till  Kommunstyrelsen 

  
  

 

Svar på medborgarförslag - Undersök möjligheterna att 
bygga en av/på-fart till E4:an från Bondstorpsvägen 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen att avslå medborgarförslaget med 
hänvisning till att det inom Vaggeryds kommun redan finns sex stycken av- och påfarter. 
Tidsvinsten i förhållande till kostnaden för ytterligare av- och påfart är inte rimlig. 

Sammanfattning av ärendet 
Ett medborgarförslag har inlämnats 2020-11-14 med förslag om att undersöka möjligheterna 
att bygga en av/på-fart till E4:an från Bondstorpsvägen. 
 
Kommunstyrelsen har remitterat medborgarförslaget till tekniska nämnden och 
kommunledningskontoret för yttrande senast 9 april 2021. 
 
Tekniska nämnden inkom med yttrande i beslut 2021-01-19 §6 och föreslår kommunstyrelsen 
att avslå medborgarförslaget.  
 
Kommunledningskontorets bedömning är att avslå medborgarförslaget.  

Ärende 
1. Ett medborgarförslag har inlämnats 2020-11-04 med förslag om att undersöka 
möjligheterna att bygga en av/på-fart till E4:an från Bondstorpsvägen. Detta motiveras av 
förslagsställaren med att det byggs mycket vid Västra Strand och att många som flyttar till 
kommunen kommer från och jobbar i Jönköping med omnejd. Att då inte behöva köra genom 
hela Vaggeryd norrifrån skulle också påverka miljön och att hastigheten tenderar att öka desto 
mer bilar som kör där.  
 
2. Ekonomiska konsekvenser, Utifrån tekniska nämndens beslut 2021-01-19 §6 framgår att 
tidsvinsten i förhållande till kostnaden för ytterligare en av- och påfart inte är rimlig. 
 
3. Politiska beslut kopplade till ärendet är KF 2020-11-30 §138 (överlämning av ärendet till 
kommunstyrelsen), remiss till tekniska nämnden och kommunledningskontoret 2020-12-16 
och yttrande från tekniska nämnden i beslut 2021-01-19 §6.  
 
4. Agenda 2030, Medborgarförslaget berör mål 9: Hållbar industri, innovationer och 
infrastruktur. 
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5. Samråd- Medborgarförslaget har remitterats till tekniska nämnden och 
kommunledningskontoret för yttrande.  
 
Tekniska nämnden föreslår kommunstyrelsen i beslut 2021-01-19 §6 att avslå 
medborgarförslaget med hänvisning till att det inom Vaggeryds kommun redan finns sex 
stycken av- och påfarter. Tidsvinsten i förhållande till kostnaden för ytterligare av- och påfart 
är inte rimlig.   
 
6. Uppföljning och utvärdering, Uppföljning och utvärdering får beslutas vid bifall till 
medborgarförslaget.  
 
7. Förvaltningens helhetsbedömning: Bedömningen är att i enlighet med tekniska nämnden 
avslå motionen. 
 
8. Handlingar som medföljer ärendet, Medborgarförslag – undersök möjligheterna att bygga 
en av/på-fart till E4:an från Bondstorpsvägen, Kf 2020-11-30 §138, Remiss till tekniska 
nämnden och kommunledningskontoret, Tekniska nämndens beslut 2021-01-19 §6 

Beslutet ska skickas till 
Förslagsställaren 
Kommunfullmäktige 
Tekniska nämnden 

Handläggare 
Lovisa Albertsson, kommunsekreterare och ansvarig chef Torbjörn Åkerblad 
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